
 

 

Zápisnica z rokovania komisie školstva, mládeže a informatizácie 

pri MZ mestskej časti Bratislava Záhorská Bystrica 

_____________________________________________________________________ 

 

Dátum zasadnutia: 20.8.2012 

 

Členovia komisie:              Miloslav Sajan, predseda 

    PaedDr. Zuzana Kaliariková riaditeľka ZŠ s MŠ  

    Ing. Mária Okálová 

    Mgr. Petra Mitašíková, PhD. 

                                               Mgr. Jana Krettová 

                                              Ing. Lipčák Alexander 

    Mgr.Marcela Jedináková 

                                                    

Hosť:     Ing.Ivan Bošňák  

    Ing.Ivan Petráš 

    Mgr. Juraj Florovín  

  

Návrh  program :       
1 .  Zahájenie  

2.   ARAMIS občianske združenie-žiadosť o poskytnutie podporných prvkov 
      (vysokorýchlostný internet a poskytovanie dátových služieb občanom ZB) 

3.  Prerokovanie a pripomienkovanie VZN č.4,ktorým sa určuje výška príspevku 

     zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka na čiastočnú úhradu nákladov 

     v Základnej škole s materskou školou,Hargašova 5. 

4.  Informácia o Návrhu dodatku štatútu hl.m. SR Bratislavy 

5.  Informácia o návrhu nového člena komisie Školstva  mládeže 

     a informatizácie. 

6.  Informácia o prebiehajúcich prípravách medzinárodnej konferencie 

    „ Vzťah v pomáhajúcich profesiách“ 

 7.  Informácia o riešení podozrenia na šikanu žiačky V.A 

 8.  Rôzne 

 

K jednotlivým bodom:                       

1. Zahájenie - p. Sajan privítal prítomných členov komisie a p. Bošňáka. 

2. Žiadosť o poskytnutie podporných prvkov a internetové služby 

Ivan Petráš sa predstavil za občianske združenie Aramis, ktoré pôsobí v oblasti zavádzania 

vysokorýchlostného internetu, poskytovania  dátových internetových služieb a inštalácia rozvodov 

optických káblov, jeho členmi sú rôzne podnikateěské subjekty pôsobiace na území Slovenska. 

OZ disponuje rozvodmi  optických káblov, ktoré sú umiestnené v ceste smer Stupavy. 

Požiadavkou OZ Aramis je súhlas zastupiteľstva na využitie nadzemných rozvodov miestneho 

rozhlasu. Následne by mohla prebehnúť inštalácia natiahnutia káblov do jednotlivých domácností. 

Výhody: napr. elektornická podateľna, evidencia, kamerový systém, monitorovací systém, 

vzdelávanie cez internet v budúcnosti, regionálna televízia, vysoké rozlíšenie pre TV signál, 

vysoká rýchlosť sťahovaných filmov, detail pri kamerovom systéme, meranie regulácia verejného 

osvetlenia, využitie a spolupráca s políciou a ostatné internetové služby. V budúcnosti využitie 

rýchlosti pri vyučovaní, pri práce s internetom žiakov, pre budúce vyučovanie prostredníctvom 

internetu. P. Sajan požiadal o referencie, kde podobný projekt už zrealizovali. Ďalej informoval, 



že v minulosti boli pripravované rovnaké služby poskytované inou firmou v mestskej časti, ktorá 

projekt nedokončila. Zostali po nej len zosieťované určité ulice s vyústením káblov do suterénu 

starého úrad MČ. P. Sajan preverí kadiaľ sú naťahané existujúce káble a do ktorých ulíc a aká 

možnosť by bola ich prípadného využitia. Navrhované riešenie zohľadňuje možnosť použitia 

stožiarov dedinského rozhlasu, nakoľko mestská časť má povolenie na vedenie káblov vzduchom, 

na uliciach, kde nie je miestny rozhlas by bolo potrebné káble umiestniť pod povrch, čo je veľmi 

cenovo nákladné. Cena poskytovaných služieb bude odvodená od trhových cien. V budúcnosti 

bude potrebné využívať len optické káble, ktoré sa môžu chápať ako investícia do budúcnosti. 

V prípade záujmu by mohlo byť pripojenie ZŠ sMŠ bezplatne. Ulice nové  v ktorých nie sú 

podporné prvky – dedinský rozhlas, tieto služby asi nebudú môcť byť využité, pretože by to 

predstavovalo enormné finančné náklady. Členovia komisie informovali OZ o prebiebiehajúcich 

rozkopávkach v mestskej časti. OZ zastešuje niekoľko firiem, ktoré by mohli realizovať 

poskytovanie týchto služieb. Zmluva by bola uzatvorená s už konkrétnym podnikateľským 

subjektom, ktorý pôsobí najbližšie v danom regióne. Časový horizont: najneskôr do októbra 2012 

ale optimálne na jar roku 2013. V rámci investície do budúcnosti by požadovali vyjadrenie 

miestneho zastupiteľstva, či vôbec by bol záujem v tejto oblasti. 

Komisia školstva odporúča zastupiteľstvu prehodnotiť ponúkané služby.  

 

3. VZN Prerokovanie a pripomienkovanie VZN č.4, ktorým sa určuje výška príspevku 

zákonného zástupcu dieťaťa a žiaka na čiastočnú úhradu nákladov – p. riaditeľka 

informovala o zmene výpočtu príspevku a navrhla zvýšenie tohto príspevku, kôli financovaniu 

rôznych potrieb, ktoré sú v havarijnom stave,  mzdy pre pedagogických zamestnancov. P. Okálová 

navrhla zapracovanie konkrétnej sumy do VZN sumu príspevku a navrhla, aby 15 % zo životného 

minima zostalo v platnosti, nakoľko aj výška samotného minima  sa každoročne navyšuje, čo by 

predstavovalo sumu 13,40 € pre žiakov ŠKD aj pre deti MŠ. Navrhované riešenie je pre MŠ je 

zvýšenie z pôvodných 13 € na 22 € na dieťa na mesiac a pre ŠKD z pôvodných 13 € na 15 €. P. 

Bošňák prezentoval zvýšenie tohto poplatku v navrhovanej sume 15 € a 22 € vzhľadom na 

celkové financovanie z rozpočtu mestskej časti a dotácie na dieťa MŠ. P. Krettová, p. Lipčák, p. 

Jedináková, p. Okálová sa vyjadrili, že toto zvýšenie pre rodičov detí MŠ je neprimerané. 

Komisia odporúča miestnemu zastupiteľstvu schváliť príspevok pre ŠKD 15 € a pre MŠ 20 € 

a zároveň pripraviť sociálny program pre viacčlenné rodiny, a to: percentuálne zníženie pre 2. 

dieťa v rodine a ďalšie zníženie pre 3. dieťa v rodine. 

 

4. Informácia o Návrhu dodatku štatútu hl.m. SR Bratislavy - komisia nemá pripomienky 

k predloženému návrhu. 

5. Informácia o návrhu nového člena komisie Školstva  mládeže a informatizácie - členovia 

komisie boli informovaní o požiadavke nového poslanca Ing. Bošňáka Ivana (odstúpenie z 

funkcie  poslanca MČ Bratislava ZB Ing.Malinovského Pavla), ktorý požiadal o členstvo  

v komisii Školstva mládeže a informatizácie. Na najbližšom zastupiteľstve budú poslanci 

rozhodovať o jeho schválení za člena Školskej komisie. 

6. Informácia o prebiehajúcich prípravách medzinárodnej konferencie - p. Mitašíková 

informovala o prípravách tejto konferencie. Pedagógovia ZŠ s MŠ budú mať voľný VIP vstup. 

Na úvodnú prezentáciu a zároveň propagáciu obce Záhorskej Bystrice sú pozvaní p. riaditeľka 

a p. starosta. Na program budú pozvané deti ZŠ s MŠ.  

7. Informácie o riešení podozrenia na šikanu – p. riaditeľka informovala členov komisie 

o novej sťažnosti šikany pána Ďurkoviča vo veci neriešenia šikany. V spolupráci s pedagogicko 

psychologickou poradňou na Fedákovej ul. PhDr. Mária Šimčáková - Tóthová pripravila 



prednášku na sept. 2012 pre pedagógov o forme, prejavoch, prvých náznakoch  a spozorovaní 

šikany. 

Rôzne: 

1. p. riaditeľka predložila zoznam položiek na navýšenie rozpočtu na zriadenie počítačovej 

učebne vo výške cca 10000 €. 

2. p. riaditeľka predložila návrh zoznamu hostí k 50 výročiu založenia školy 

3. p. riaditeľka predložila návrh zloženia stravovaciej komisie:  

- dodávateľ stravy p. Mesároš 

- za MŠ p. Mazáčková 

- za  ŠKD p. Lenka Banášová  

- za rodičov: p. MUDr. Bačová 

- za rodičov: p. Ďuriančíková 

 

4. Je potrebné posilniť jazykové vzdelávanie na škole, zabezpečiť aj zahraničných lektorov,  

pedagogického pracovníka na angl. a nemecký jazyk.  

5.   Posilniť krúžkovú činnosť.  

6.  Využitie holopriestoru nad kultúrnym domom na prestavbu a využitie nájomných bytov pre 

získanie nových pedagogických zamestnancov. 

7. Členovia komisie navrhujú prehodnotiť otváranie budovy ZŠ a zachovanie pôvodného času 

otvárania o 7,35 hod.  

  

  

Zapísala: 

Ing Okálová              

 

 

 

 

 

Sajan Miloslav 

Predseda školskej komisie. 


